
       

1 

 

  

RM.0002.61.2023 

Protokół nr LXII/2023 

z obrad LXII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 31 maja 2023 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady LXII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:16 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego, 

Z-cę Burmistrza Monikę Pawlik, Radną Powiatu Łódzkiego Wschodniego Klaudię 

Zaborowską-Gorzkiewicz, Kierowników Referatów z Urzędu Miejskiego i jednostek 

organizacyjnych gminy Rzgów, sołtysów oraz poinformował, że obrady LXII sesji są 

transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad sesji jest utrwalane i udostępniane w 

Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Maciej Kozerski.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na ustawowy 

stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 12 radnych i stwierdził prawomocność obrad. 

Nieobecni: radni Kamila Kuźnicka, Jan Spałka, Przemysław Szczech (dotarli później). Lista 

obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Zbigniewa Cisowskiego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa 

Tyll 

„BRAK GŁOSU” (2 radnych) 

Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNY” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Jan Spałka, Przemysław Szczech 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie LXII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z LX i LXI sesji Rady Miejskiej.  
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6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Kalinko gmina Rzgów część 

południowo-wschodnia.  

(DRUK 1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2023-2034. (DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2023. 

(DRUK 3) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej 

służebności gruntowej na części nieruchomości położonej w Starej Gadce przy ulicy 

Czartoryskiego. (DRUK 4) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu 

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia Regulaminu 

określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników w miejscu do tego wyznaczonym. (DRUK 5) 

14. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Rzgów za rok 2022.  

15. Komunikaty, sprawy różne.  

16. Zamknięcie LXII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

 

Radny Stanisław Zaborowski zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały 

w sprawie przyznania Nagród Sportowych Gminy Rzgów. (DRUK 6) 

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek radnego Stanisława 

Zaborowskiego.   

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnego 

Stanisława Zaborowskiego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-

Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Przemysław Szczech 

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie LXII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z LX i LXI sesji Rady Miejskiej.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Kalinko gmina Rzgów część 
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południowo-wschodnia.  

(DRUK 1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2023-2034. (DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2023. 

(DRUK 3) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej 

służebności gruntowej na części nieruchomości położonej w Starej Gadce przy ulicy 

Czartoryskiego. (DRUK 4) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu 

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia Regulaminu 

określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników w miejscu do tego wyznaczonym. (DRUK 5) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania Nagród Sportowych Gminy 

Rzgów. (DRUK 6) 

15. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Rzgów za rok 2022.  

16. Komunikaty, sprawy różne.  

17. Zamknięcie LXII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Protokół z LX i LXI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie został przyjęty bez uwag.  

 

Ad.6. 

Z uwagi na obowiązki służbowe Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie podinsp. 

Tomasza Konopki informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów nie została przedstawiona. 
 

Ad.7. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa przedstawił Burmistrz 

Rzgowa Mateusz Kamiński.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa zapytała na jakim etapie są prace na ul. Kwiatowej oraz 

Liliowej w Gospodarzu i czy dokonano korekty w dokumentacji projektowej. 

Kierownik Inwestycji Iwona Kowalczyk powiedziała, że w toku prac pojawiają się różne 

nieprzewidziane sytuacje, ale Urząd jest w stałym kontakcie z projektantem oraz inspektorami 

nadzoru i problemy rozwiązywane są na bieżąco. Kierownik dodała, że jest jedna korekta 

projektu.  

Radny Kordian Skalski dodał, że w toku prac mogą się pojawić pewne problemy, ale 

najważniejsze jest to, żeby projekt był wykonany z należytą starannością.  

Radny Jarosław Świerczyński zapytał o budowę śmietnika na ul. Nasiennej.  

Temat przeniesiono do spraw różnych.  

Sołtys Stanisław Hoja zapytał ile będzie wynosiła preferencyjna cena węgla sprzedawana w 

gminie.  

Burmistrz powiedział, że węgiel jest sprzedawany po tej samej cenie, a co będzie w 

późniejszych miesiącach to tego jeszcze nie wiadomo.  

 

Ad.8. 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował, co w okresie międzysesyjnym działo się 

w Radzie Miejskiej.  

 

Ad.9. 

Projekt został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. Nie było uwag.  
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W związku z tym, iż wpłynęła 1 uwaga do mpzp, która nie została uwzględniona przez 

Burmistrza Rzgowa, Rada Miejska w Rzgowie zobowiązana jest do zajęcia własnego 

stanowiska w sprawie uwagi.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek w sprawie przyjęcia 

stanowiska Burmistrza Rzgowa dotyczący nieuwzględnienia uwagi nr 1. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wskazanego wyżej wniosku.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Kamila Kuźnicka 

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXII/622/2023 w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Kalinko gmina Rzgów część 

południowo-wschodnia. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Kamila Kuźnicka 

 

Ad.10. 

Projekt został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. Skarbnik Anna Czarnocka 

omówiła jedynie zmiany jakie zostały wprowadzone od czasu posiedzenia komisji.  

  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za”, 1 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXII/623/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2023-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

„PRZECIW” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 „WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (3 radnych) 

Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński 



       

5 

 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Kamila Kuźnicka 

 

Ad.11. 

Projekt został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. Skarbnik Anna Czarnocka 

omówiła jedynie zmiany jakie zostały wprowadzone od czasu posiedzenia komisji.  

Radny Kordian Skalski zapytał dlaczego przesuwane są środki dla OSP Rzgów z gotowości 

bojowej. 

Kierownik Referatu Miron Ossowski wyjaśnił, że jest to nowe zadanie i nie ma to wpływu na 

środki z gotowości bojowej.   

Radny Kordian Skalski zapytał dlaczego wszystkie środki za brak nasadzeń zastępczych 

przeznaczamy w całości na zieleń miejską.  

Kierownik Referatu Magdalena Górska wyjaśniła, że środki z kar musza być przeznaczone na 

zadania związane z ochroną środowiska. W tej chwili jest wiele wniosków o nasadzenia w całej 

gminie, dlatego są przesunięte na zieleń.  

Radny Kordian Skalski powiedział, że te środki nie muszą być przeznaczone tylko na zieleń, 

jest ok 40 punktów, na które można je przeznaczyć.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że o zieleni należy myśleć strategicznie, dlatego 

uatrakcyjnia park.    

Kierownik Referatu Magdalena Górska powiedziała, że będą nasadzenia drzew w całej gminie, 

ale należy przygotować grunt. Jeżeli chodzi o zakup kamer termowizyjnych lub innych 

urządzeń gmina korzysta z dofinansowań zewnętrznych w tym zakresie.  

Radny Kordian Skalski powiedział, że o wiele lepiej sprawdziłyby się inwestycje, które 

zapewnią efekt ekologiczny i umożliwią oszczędności w pewnych sektorach, dlatego prosi o 

umiar. 

Radny Wiesław Gąsiorek poprosił, aby naprawić odcinek drogi do outletu.  

Kierownik Referatu Magdalena Górska powiedziała, że wszystkie krzewy, które są wymianie 

w Rzgowie były uschnięte.  

Radna Kamila Kuźnicka poinformowała, że Starowa Góra będzie wnioskowała o konserwację 

urządzeń odwadniających ze środków przeznaczonych na ochronę środowiska.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXII/624/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2023. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Paweł Redzynia, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa 

Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „PRZECIW” (1 radny) 

Kordian Skalski  

 „WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Radosław Pełka, Jarosław Świerczyński 

 

Ad.12. 

Projekt został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. 

  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  
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W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXII/625/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie odpłatnej służebności gruntowej na części nieruchomości położonej w Starej 

Gadce przy ulicy Czartoryskiego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Rafał Kluczyński, Paweł Redzynia 

 

Ad.13. 

Projekt został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. 

Radny Kordian Skalski zapytał czy zarząd OSP Rzgów został poinformowany o wyznaczeniu 

tego miejsca do prowadzenia handlu z uwagi na to, iż tam znajduje się jednostka.   

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXII/626/2023 w sprawie wyznaczenia miejsca do 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz 

wprowadzenia Regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników w miejscu do tego wyznaczonym. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Jan Spałka, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.14. 

Komisja Spraw Społecznych przedstawiła swoją opinię co do przyznania Nagród Sportowych. 

Komisja zaproponowała uhonorowanie 3 sportowców w równych kwotach po 3.000 zł.  

Rada Miejska przychyliła się do propozycji Komisji Spraw Społecznych.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXII/627/2023 w sprawie przyznania Nagród 

Sportowych Gminy Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Jarosław 

Świerczyński, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa 
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„NIEOBECNY” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 

 

Ad.15.  

Raport o stanie Gminy Rzgów za rok 2022 przedstawił Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński.  

Raport stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.16. 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował, że do dnia 30 czerwca br. można składać 

zgłoszenia kandydatów na ławników na kadencję 2024-2027. Wybory ławników najpóźniej 

muszą odbyć się w październiku br. Szczegółowe informacje zostały zamieszone na stronie BIP 

Rzgów.  

Radny Kordian Skalski zapytał jak wygląda sprawa osadników.  

Kierownik Referatu Justyna Błach wyjaśniła, że sprawę prowadzi kancelaria prawna i trwają 

negocjacje ze ZWiKiem i ŁSI. Jest pomysł podziału ternu i jest nadzieja, że osadniki zostaną 

w posiadaniu gminy.       

Radny Kordian Skalski dziwi się że gmina nie walczy o cały teren, a zmierza do zawarcia 

ugody.  

Radny Stanisław Zaborowski poprosił, aby uwzględnić nasadzenia na ul. Żwirowej w Starowej 

Górze, a także zaprosił na Piknik Powitanie Lata w Starowej Górze, który odbędzie się w dn. 

17.06 br. Ponadto radny poinformował, że na ul. Centralnej na wysokości ul. Szczytowej 

zapadał się chodnik i prosi o jego naprawę. 

Kierownik Inwestycji Iwona Kowalczyk przedstawiła sytuację z budową śmietnika na ul. 

Nasiennej w Rzgowie. Ustawienie śmietników w miejscu zaproponowanym jest niewykonalne.  

Radny Jarosław Świerczyński poprosił o rozwiązanie tej sprawy i doprowadzenie inwestycji do 

finału.  

Radna Kamila Kuźnicka odniosła się do realizacji funduszu sołeckiego, a mianowicie 

warsztatów integracyjnych dla dzieci. Radna prosi, aby w tym roku nie ingerować w to zadanie, 

nie zmieniać jego przeznaczenia a także kwoty, ponieważ to Zebranie Wiejskie ustaliło, iż mają 

to być wyjazdowe warsztaty integracyjne dla dzieci.  

Kierownik Referatu Miron Ossowski powiedział, że w tegorocznym budżecie z funduszu 

sołeckiego jest dookreślone, że są to warsztaty wyjazdowe i nikt nie będzie w to ingerował. 

Radna Anna Tumińska-Kubasa poprosiła o naprawę ul. Młyńskiej oraz zapytała czy jest 

możliwość wykoszenia rowów w Gospodarzu.  

Radna Kamila Kuźnicka również poprosiła o koszenie rowów na ul. Centralnej oraz na ul. 

Kanałowej. Ponadto radna poprosiła o naprawę nawierzchni na ul. Piaskowej, a także usunięcie 

warstwy błota na ul. Centralnej i doprowadzenie ul. Kaflowej do stanu sprzed inwestycji.  

Kierownik Referatu Adam Stawiany powiedział, że naprawy ul. Młyńskiej i ul. Piaskowej są 

planowane na kolejny tydzień. Wykaszanie rowów w Gospodarzu nie należy do kompetencji 

gminy, jedynie może interweniować wyżej. Jeżeli chodzi o zamiatanie ulic należy poczekać na 

bardziej sprzyjające warunki. Referat rozpoczął wykaszanie poboczy dróg powiatowych w tej 

chwili służby są w Romanowie i Kalinie. Kierownik prosi o cierpliwość w sprawie wykaszania.  

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski zapytał kiedy zostaną rozebrane budynki 

naprzeciwko domu kultury. 

Kierownik Referatu Adam Stawiany powiedział, że w sezonie wakacyjnym będzie starał się 

zrealizować tą rozbiórkę.  

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski zapytał jak wygląda sprawa z budową ronda 

na ul. Rzemieślniczej i z budową ul. Ogrodowej.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że kontaktuje się w sprawie ronda z Wojewodą 

Łódzkim. Jeśli chodzi o ul. Ogrodową burmistrz proponuje spotkanie w sprawie jej remontu. 

Co do budowy zaplecza sportowego na stadionie, to ma ono być wybudowane na placu 

wykorzystywanym do treningów, a nie na płycie boiska.  
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Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski zapytał czy jest wstępny kosztorys na budowę 

ronda i jakie środki gmina może uzyskać na jego budowę.  

Zastępca Burmistrza Monika Pawlik wyjaśniła, że kosztorys został sporządzony wraz z 

pozwoleniem na budowę w grudniu 2021 r. więc na tą chwilę jest już niekatulany. Aktualizacja 

nastąpi dopiero w momencie przygotowania procedury przetargowej. Kosztorys opiewał na 

kwotę 11 mln zł, ale nie przewidywał ewentualnych kolizji w gruncie, które należy przewidzieć, 

co podwyższa koszt inwestycji. Jeżeli chodzi o środki od Wojewody może to być nawet 75 %, 

ale to zależy od dochodów gminy. Na chwilę obecną nie ma jeszcze ogłoszonego programu. 

Wojewoda ma świadomość, że gmina podjęła już działania odszkodowawcze.  

Radny Jarosław Świerczyński zawnioskował o to, aby zająć się pokrywami na 

przepompowaniach w gminie.  

Radny Kordian Skalski zapytał co z tematem działki przy ul. Tuszyńskiej w Rzgowie, która 

miała zostać sprzedana. 

Kierownik Referatu Justyna Błach powiedziała, że sprawa jest wstrzymana, ponieważ 

wyjaśniana jest kwestia naniesień a następnie zapadnie decyzja czy działka zostanie sprzedana 

czy będzie ustanowiona służebność.  

Radny Kordian Skalski zabrał głos odnośnie skrzyżowania ul. Ogrodowej i Glinianiej. 

Zaproponował rozwiązanie, takie jakie zastosowano na ul. Sanitariuszek w  Łodzi, gdzie rondo 

nie jest wcale okręgiem. Radny zadał pytania odnośnie budowy zaplecza sportowego na 

stadionie i odległości w jakich ma zostać wybudowane od płyty głównej boiska.  

Burmistrza Mateusz Kamiński wyjaśnił, że są to zbyt szczegółowe pytania i w tej chwili nie 

odpowie, ale przygotuje odpowiedź w tym zakresie.  

Zastępca Burmistrza Monika Pawlik wyjaśniła, że inwestycja ma zostać wykonana w systemie 

zaprojektuj i wybuduj, dlatego też na dzień dzisiejszy nie ma szczegółowych danych.   

Radna Kamila Kuźnicka zabrała głos w sprawie projektu ulicy Klonowej. Czy realizacja tego 

projektu jest priorytetem w Starowej Górze, ważniejsza ulicą jest Żwirowa, gdzie znajduje się 

boisko sportowe. Radna proponuje przeniesienie środków z projektu ul. Klonowej na ul. 

Żwirową.   

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że ul. Klonowa posiada kanalizację, oświetlenie i jest 

gotowa do budowy. 

Radny Jarosław Świerczyński zapytał czy nie można przeprowadzić rozmów z właścicielami 

sąsiednich działek boiska w Rzgowie i zakupić działki, aby tam wybudować zaplecze sportowe. 

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że cała budowa zaplecza jest dobrze przemyślana i 

skonsultowana z zarządem Zawiszy.  

Radni wspólnie z Burmistrzem ustalili sesję w sprawie absolutorium na dzień 21 czerwca.  

 

Ad.17. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 13:07 

zamknął obrady LXII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad LXII sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2023.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 
  

        

http://www.rzgow.pl/

